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Under ett par år har det nu pågått en debatt där olika typer av projektinsatser 
för ökad integration har kritiserats för att ha varit otillräckliga på olika vis. 
Ändå hävdar socialdemokratiska företrädare regelmässigt att det går åt rätt 
håll. Bland annat har borgarrådet Lindberg hävdat att segregationen har kunnat 
stävjas under innevarande mandatperiod. 
 Ändå finns det flera saker som pekar på motsatsen. För att ta ett exempel 
har antalet barn med invandrarbakgrund fördubblats på ett par år i Hagsät-
raskolan, fördubblats på ett enda år i Bandhagen och i Rågsved förväntas anta-
let elever som går ut skolan med godkänt i alla kärnämnen rasa ned till 55 
procent. För att ta några exempel. 
 Med anledning av detta vill jag fråga ansvarigt borgarråd: 

1. På vilket sätt har segregationen mer konkret kunnat stävjas under in-
nevarande mandatperiod? 

2. Kan borgarrådet peka på vilka konkreta framgångsexempel som 
Stockholm kan visa upp och som går att lära av inför det framtida 
mångfaldsarbetet i staden? 

3. Vilken konkret strategi har nuvarande majoriteten för sitt mångfalds-
arbete för de kommande åren och vilka omedelbara insatser tycker 
borgarrådet bör sättas in i de fall där segregationen uppenbarligen ökar 
från ett år till ett annat? 
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